
Príloha A - Zápisnice zo stretnutí

Zápisnica z devät’násteho stretnutia tímu č.12

Dátum: 25.4.2013 09:30 - 11:00
Miestnost’: 3.28

Prítomní: Pedagogický vedúci Ing. Karol Rástočný
Členovia tímu Bc. Karol Balko

Bc. Martin Konôpka
Bc. Marek Láni
Bc. Martin Lipták
Bc. Andrea Šteňová

Neprítomní:
Bc. Matúš Tomlein

Vypracoval: Bc. Karol Balko

Téma stretnutia: Devät’náste tímové stretnutie

Priebeh stretnutia

Na stretnutí chýbal Matúš Tomlein, ktorý je v Dánsku na študijnom pobyte.

• Prebrali sme výsledky TP Cupu, na ktorom sme postúpili d’alej. Zhod-
nocovali sme v akom stave je momentálne projekt a čo všetko ešte treba
dorobit’. Skonštatovali sme, že sa viac zameráme na dolad’ovanie momentál-
neho stavu a doriešenie chýb , avšak doplníme funkcionalitu ako zdiel’anie
súborov.

Stav projektu po TP Cupe a plány najbližšieho šprintu:

• Potreba doriešit’ aktualizácie a ich distribúciu medzi klientami. Martin L.
spomínal, že je to problém, kvôli nekomunikácií rôznych verzií OwNetu.
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• Rôzne bugy proxy, ktoré bude riešit’ Matúš Tomlein, najmä padanie.

• Michal spomínal že by bolo najlepšie, keby sa namiesto stránkovania použí-
val endless scrolling, túto úlohu si zobrala Ad’a, ale Mišo spomínal, že pri
tom dopĺňaní aktivít narazil na problém ich zoradenia.

• Potreba zlepšenia služby prednačítavania, opravenie zvýrazňovania odkazov
na stránke, ktoré miestami nefunguje ako má, takisto ako zmenšenie limitu
prednačítaných stránok, toto bude riešit’ Martin Konôpka.

• Pridanie zdiel’ania súborov. Karol si zobral úlohu zdiel’ania súborov, kde
bude možné nahrat’, zobrazit’ a stiahnut’ súbor.

Úlohy

• Matúš sa bude zaoberat’ vylad’ovaním proxy.

• Karol má spravit’ zdiel’anie súborov.

• Michal plánuje kontrolovat’ novovytvorený kód.

• Marek plánuje prerobit’ niektoré služby ( zjednotenie odporúčania, hodnote-
nia a správy do aktivít), ale iba vnútri QT, takisto prerobí služby kde URL a
title oddel’uje ;.

• Andrea má urobit’ nekonečné rolovanie aktivít. A upraví aktualizácie aktivít,
aby sa namiesto resetovania a znovuzobrazenia aktivít len pridávali ako bude
užívatel’ skrolovat’.

• Martin Lipták sa pokúsi vymysliet’ ako distribuovat’ aktualizácie na OwNet
klientov. Takisto ako aj vyrieši kontrolu aktualizácie cez proxy server.

• Martin Konôpka chce zmenšit’ limit pre prednačítané stránky a takisto vy-
ladit’ zvýrazňovanie už načítaných odkazov.
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